



**Gain Global Insights with AFE!**

**AFE 帶您開拓國際視野!**

Asia Funeral and Cemetery Expo & Conference (AFE) always acts as a platform that welcomes all industrial professionals from different cultures and sectors. As the long-term partner of AFE, **National Funeral Directors Association** will hold a session of **Arranger Training Seminar** during show period to promote the expertise and professionalism of funeral directors around the world. Followed by a **6-day Australia Post-show Tour**, the tour will bring you to the significant funeral companies and cemeteries.

亞洲殯儀及墓園博覽暨會議 ( AFE ) 一直提供一個國際交流平台，匯聚不同文化及界別人士。作為長期合作夥伴，**美國殯儀總監協會 ( NFDA )** 將於展會期間舉辦**培訓課程**，促進全球殯儀業的專業知識及敬業精神。展後，更有**6天澳洲交流團**，帶您探訪多間重要殯葬公司及墓園。

### NFDA Arranger Training NFDA 專業培訓

NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on **May 13!** If you are seeking ways to convey the value of the funeral or fearful of where your firm will be in five years, **Ms. Lacy Robinson** will address these questions and other topics through the 8-hour exclusive Arranger Training program.

NFDA 專業培訓將於 **5月13日** 首次於香港舉辦！如您正在為行業或貴司尋求新方向，**Ms. Lacy Robinson** 將在 8 小時的培訓中為您逐一解答疑難。

*\* The training seminar will be presented in English ONLY. A Training textbook will be provided by NFDA.*

*\* 本培訓將僅以英文進行。培訓手冊由 NFDA 提供。*



Ms. Lacy Robinson

**CLICK HERE For More Information**  
按此查看更多資訊

**CLICK HERE to Register Now**  
按此立即報名

### Australia Post-Show Tour 澳洲交流團

To understand the funeral industry in Australia and enhance cultural exchange, a **6-Day Post-show Tour** will be held on **17 - 22 May**. The tour will visit significant funeral companies and cemeteries, such as **Tobin Brothers Funerals, Fawcner Memorial Park** and **Springvale Botanical Cemetery** in Melbourne, **Invocare** and **Eastern Suburbs Memorial Park** in Sydney.

為更了解澳洲殯葬業及促進文化交流，為期 **6天** 的澳洲交流團將於 **2019年5月17至22日** 舉行。交流團將探訪多間重要殯葬公司及墓園，包括墨爾本的**托賓兄弟各項殯葬設施、福克納紀念公園、斯普林韋爾墓園**及悉尼的**Invocare、東郊紀念公園**等。

**ACT NOW TO SECURE YOUR PLACE! 名額有限，報名從速！**

**CLICK HERE for Tour Itinerary**  
按此查看交流團日程

**CLICK HERE to Register Now**  
按此立即報名

### Call For Delegates 預先登記參加會議

Delegate pre-registration is open now! Act now to enjoy special offer!  
博覽會參觀及會議登記現已開放，立即報名享用優惠！

**CLICK HERE to Register Now**  
按此立即預登記

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation  
Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

**PRE-REGISTER FOR EXPO & CONFERENCE AT [www.AsiaFuneralExpo.com](http://www.AsiaFuneralExpo.com)**

**14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center**